
Beantwoording vragen PvdA-GL-fractie inzake de zomernota 
Raads(commissie)vergadering van: 09-09- 2020

Vraag Antwoord

De zomernota bevestigt helaas de negatieve financiële situatie voor 2020. 
Inmiddels heeft het kabinet aangegeven hoe de gemeenten worden 
gecompenseerd voor de gevolgen van de Coronacrisis. Kunt u al enige indicatie 
geven van wat verwacht wordt aan bijdrage van het Rijk. Wanneer verwacht u daar 
volledige duidelijkheid over te hebben? 

Ten aanzien van een gedeelte van de toezegging van mei hebben we de extra 
middelen inmiddels ontvangen. Omdat niet alle kosten in beeld zijn en ook niet of we 
en hoe bedragen moeten worden terugbetaald als de kosten in Woudenberg 
uiteindelijke lager uitvallen, zijn zowel de extra middelen als de extra uitgaven niet in 
de zomernota opgenomen. Zo is bijvoorbeeld een bedrag voor inhaalzorg en 
meerkosten Jeugdzorg en Wmo ontvangen. Momenteel vindt in de regio overleg plaats 
hoe met de facturatie van deze meerkosten door zorgaanbieders moet worden 
omgegaan. Het is de verwachting dat bij het opstellen van de jaarrekening 2020 pas 
meer zicht komt op de gemaakte kosten ten aanzien van inhaalzorg en de 
meerkosten. Dan zal ook bekeken worden of de ontvangen middelen dekkend zijn. 

De geldelijke verdeling van het tweede pakket maatregelen over de gemeenten, volgt 
veelal bij de septembercirculaire. Ten aanzien van een aantal onderdelen volgt dit 
later, zoals bijvoorbeeld ten aanzien van de inkomstenderving bij de 
decembercirculaire. In de financiële najaarsrapportage 2020 (raad dec 2020) zullen 
we, ter voorbereiding op de jaarrekening 2020, een zo goed mogelijke inschatting 
maken van de te verwachten uitgaven en inkomsten over 2020 betreffende corona.


